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Vragen van de leden Sienot en Jetten (beiden D66) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Waterstaat over het gebruik van de ov-fiets (ingezonden 
10 januari 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Met ov-fiets is er nog een wereld te 
winnen»?1 

Vraag 2
Heeft u kennisgenomen van het onderzoek van het Smart Public Transport 
Lab over het gebruik van de fiets in het openbaar vervoer? 

Vraag 3
Hoe verklaart u de constatering dat slechts één procent van de bus- en 
metropassagiers hun weg vervolgt op de ov-fiets? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de D66-fractie dat een uitbreiding van het aantal 
ov-fietsverhuurlocaties een wenselijke bijdrage levert aan het mobiliteits-
systeem? 

Vraag 5
Klopt het dat NS tot nu toe terughoudend was met het aanbieden van 
ov-fietsverhuur op andere plekken dan bij het station? Zo ja, waarom? 

Vraag 6
Bent u bereid om met alle ov-concessiehouders in gesprek te gaan over een 
reizigersonderzoek naar de wens of behoefte aan meer ov-fietsverhuur-
locaties?

1 https://www.trouw.nl/home/met-ov-fiets-is-er-nog-een-wereld-te-winnen~a06a02d0/
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